
Til Afdelingsbestyrelsen for afdeling 5 og 6 Fredensgade, Tværgade og Nygade                                     Ikast, den 26. september 2021  

 

 

Referat fra ordinært afdelingsbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 5. oktober 2021 kl. 17,30 

Mødet blev holdt hos Poul Henning Cramer, Fredensgade 18 
Afbud fra Stine  
  

 
 

0 Fællesspisning Kl. 17,30 Servering af en lun ret 

  

 

1 Valg af dirigent Det formelle møde starter efter spisning – dog senest kl. 18,00 

 Kathy blev valgt som dirigent. 

 

2 Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden blev enstemmigt godkendt. 

 

3 Gennemgang og godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet den 17. august 2021   

 Gennemgået og godkendt 

 

4  Nyt fra afdelingen  

Intet nyt 

 

5 Nyt fra beboere  

Bestyrelsen blev kontaktet af en beboer i afdelingen som har ytret bekymring om en vanrøgtet kat i 

området. Bestyrelsen valgte at tage kontakt til Dyreværnet. Sagen er afsluttet.   

 

6 Nyt fra administrationen  

 Intet nyt 

 

7 Genoptagelse af fællesspisning i afd. 5 & 6 

Bestyrelsen drøftede opstart af fællesspisning som vil blive i december hvor vi genoptager fællesspisningen 

med en julefrokost tirsdag den 7. december 2021 kl. 17. Christina kontakter Lone fra Administrationen ift. 

SMS advisering. Bestyrelsen har besluttet at afholde julefrokosten uden betaling fra beboerne.  

Kathy vil indhente tilbud ift. julemenú. 

 

8 Velkomstfolder revideres  

 Kathy reviderer folderen. Charles og Kathy vil lave en velkomst info /praktisk liste som gives til nye 

beboer. Facebook siden skal opdateres. 

 

9 Velkomst komité 

 Charles og Kathy er velkomstkomité. Poul vil opdatere dem med nye tilflytter i afdeling 5 & 6. 

  

10 Eventuelt 

Bestyrelsen drøfter forskellige aktiviteter i afdelingen herunder julepyntnings konkurrence men også flere 

aktiviteter for børnefamilier eks. hygge arrangementer i parken, nabo kaffe, fælles gåture. Til julefrokosten 

vil bestyrelsen høre beboerne hvilke aktiviteter de kunne tænke sig at deltage i og hvad de evt. savner i 

afdelingen. 

 

Bestyrelsen talte også om hvornår varmtvandsbeholderne skal udskiftes.  

  

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen for afd. 5 & 6 

Poul Henning Cramer 

Formand 


